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Stödblankett för röstning vid BFEF:s fortsatta stämma, 3 maj 2021
Stämmans punkter enligt utskickad dagordning

1. Mötets öppnande  

  Ja Nej

2. Godkännande av dagordningen

   Ja Nej

3. Val av ordförande för mötet: förslag: advokaten Sigvard Cumtell

  Ja Nej

4. Val av sekreterare för mötet: förslag: Peter Svahn  

  Ja  Nej

5. Val av protokolljusterare och tillika rösträknare för mötet: förslag: Magnus Sääf

  Ja Nej

6. Fråga om stämman blivit utlyst i vederbörlig ordning

  Ja Nej

7. Fastställande av röstlängd: utföres av Mats Ljunggren

  Ja  Nej

8. Styrelsens redovisning av det gångna verksamhetsåret: se ”Styrelsens 
årsberättelse för 2020” på hemsidan, bfef.se!  Kan denna godkännas:

  Ja Nej

9. Revisionsberättelse: se ”Revisionsberättelse” på hemsidan, bfef.se!

Kan denna godkännas:

  Ja Nej
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10. Fråga om godkännande av balans- och resultaträkning: se denna på hemsidan, 
bfef.se!

 Kan denna godkännas:

  Ja Nej

11. Beslut i anledning av resultat: se ”Årets resultat” på hemsidan, bfef.se!

 Kan detta godkännas;

  Ja Nej

12. Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen: kan styrelsen beviljas 
ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2020:

  Ja Nej

13. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter:

ALTERNATIV 1

Förslag från medlem: omval av samtliga nu sittande i styrelsen:

  Staffan Påhlsson, ordförande

  Ja Nej

 Daniel Tjäder, ledamot

  Ja Nej

 Peter Lave, ledamot

  Ja  Nej

 Johan Friman, ledamot

  Ja Nej

 Nyval av suppleant, Karl-Magnus Österlind

  Ja Nej

 Peter Svahn, sekreterare och Jonas Ottosson, suppleant, är valda till styrelsen 
även för 2021.

ALTERNATIV 2:

 Förslag från valberedningen:

 Börje Johansson, ordförande, 2 år

  Ja Nej

 Petra Nilsson, ledamot, 2 år

  Ja Nej

 Johan Mårtensson, ledamot, 2 år

  Ja Nej
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 Lars Frick, ledamot ,2 år

  Ja Nej

 Anders Nordh, ledamot 1 år

  Ja Nej

 Staffan Fritiofsson, suppleant, 1 år

  Ja Nej

 Victor Sjunnesson, suppleant, 2 år

14. Val av revisorer: förslag från medlem: de nu sittande,

 Per Göran Holgersson

  Ja  Nej

 Peter Heimburg

  Ja Nej

 15. Val av valberedning: förslag från medlem: 

 Mats Möller, företagare i Båstad, mångårig medlem, erfaren båtmänniska och 
välkänd i föreningen,

 Ja Nej

	 Staffan	Bjervik,	företagare	i	Båstad,	en	profil	i	hamnen,	varit	med	sedan	starten	
och	känner	de	flesta	andelsägarna,

 Ja Nej

 Christian Lörup, teknisk chef i Älmhult, bosatt i Skummeslöv och andelsägare 
sedan 6 år

 Ja Nej

16. Fastställande av arvoden till styrelseledamöter: styrelsen föreslår oförändrade 
arvoden, 990 kr/år och fri båtplats.

 Ja Nej

17. Fastställande av andel och andelspris: styrelsen föreslår oförändrat andelspris 
500 kr. per andel:

  Ja Nej

18. Fastställande av avgifter som ej regleras i kommunens taxa och hamnordning:

styrelsens förslag:
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 • parkering, höjning av avgiften från 400 kr till 500 kr per år

 Ja Nej

 • nyckel till parkering, oförändrat 100 kr

 Ja  Nej

 • administrationsavgift vid försäljning av båtplats 500 kr. oförändrat

 Ja Nej

 • sjösättningsramp höjning av avgift från 40kr till 50 kr

 Ja Nej

 • elavgift oförändrad

 Ja Nej

 • elavgift med mätning, fast del 70% av tidigare fast avgift, samt 2.50 kr/kwh

 Ja Nej

 • årsavgift oförändrad

 Ja Nej

 • Hyra av båtlyft oförändrad, se hemsidan för mer information, bfef.se!

 Ja Nej

 Årsavgifter samt fasta elpriser framgår av hemsidan, bfef.se.

19. Beslut att ge styrelsen i uppdrag att fullfölja fusion mellan BFEF och BHAB:

styrelsens information framgår av det material som ofta kommunicerats under förra året 
till	medlemmarna	och	som	dessutom	finns	på	hemsidan,	bfef.se!

 Ja Nej

20. Val av extern revisor från Baker Tilly, Kim Lavin. Auktoriserad revisor krävs 
när fusionen mellan BFEF och BHAB skall ske: kan nämnda revisor väljas:

 Ja Nej

21. Förslag från styrelsen att ändra i stadgarna så att kallelse till stämma kan ske 
via mail

 Ja Nej

22. Fråga om styrelsen bör följa Datainspektionens rekommendation att 
polisanmäla stöld av medlemsregister och olovligt användande av detta över internet

 Ja Nej
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23. Inkomna motioner: 7 st. motioner har inkommit inför årsstämman och dessa 
finns	att	läsa	i	sin	helhet	på	hemsidan,	bfef.se.	Nedan	besvaras	dessa	i	sammanfattning	
tillsammans med styrelsens motivering:

 Motion: fråga om begränsad tid i styrelsen, Magnus Falk:

Styrelsen menar, att motivation, kontinuitet och kompetens är avgörande för styrelsens 
sammansättning och utformning. Andelsägarnas stöd för ledamöterna, vilket sker genom 
röstning på årsstämman, är den tid som ledamöter innehar sin uppgift.

Styrelsen yrkar avslag på motionen. Kan styrelsens avslag godkännas:

 Ja Nej

Motion: kortare tid för behandling av motioner, Magnus Falk:

 Styrelsen menar, att en månad är en alldeles för kort tid för att utreda frågor som 
bland annat kan medföra stadgeändringar. Styrelsens förslag är att tiden ändras till den 
1 november, då vintersäsongen börjar och båtsäsongen är avslutad. Vid den tidpunkten 
summerar man sin sommaraktivitet och borde då kunna vara klar med eventuella förslag,

 Kan styrelsens förslag godkännas:

 Ja Nej

Motion: förlängda parkeringstider, Bengt Tildeberg:

 Styrelsen är medveten om problemet som uppstår under ett par veckor under 
högsäsong. Samtidigt vill vi i enlighet med tidigare diskussioner inte ha några drastiska 
förändringar. Vi föreslår dock, att P-tiden utökas från 48 till 72 timmar. Dessutom bör text 
läggas till att styrelsen har rätt att återkalla kortet vid överträdelse. Kan styrelsens förslag 
godkännas:

 Ja Nej

Motion: Båtplatser för närboende, Bengt Tildeberg:

 Styrelsen menar, att vi inte någon gång har varit i en situation där vi inte har 
kunnat erbjuda plats i hamnen. Vid enstaka tillfällen har nytillkomna fått hyra plats 
någon säsong, varefter fast plats har kunnat erbjudas. Ursprungsavtalet säger, att boende 
i Båstad Kommun skall prioriteras vid köp av plats. En regel som föreningen aldrig har 
behövt ta i anspråk, då vi alltid har haft överskott på platser. Styrelsen yrkar avslag på 
motionen. Kan styrelsens förslag godkännas:

 Ja Nej

Motion: hur länge kan andelsägare äga plats utan båt, Lars Frick:

 Denna fråga har kommit upp från och till. Vi har därför nu talat med en jurist och 
fått	beskedet,	att	vi	inte	kan	tvinga	någon	med	befintligt	nyttjanderättsavtal,	att	lämna	
tillbaka sin plats. Däremot kan vi vid nyförsäljning skriva in i nyttjanderättsavtalet, att om 
platsen  inte har utnyttjats under tre år, så har föreningen rätt, men ingen skyldighet, att 
återköpa platsen. Styrelsen föreslår, att vi antar denna skrivning. Kan styrelsens förslag 
godkännas:

 Ja Nej
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Motion: projekt Kran och Kaj, Börje Johansson:

	 Styrelsen	hänvisar	till	de	händelsebeskrivningar	som	finns	på	vår	hemsida,	
bfef.se. Här framgår även resultat- och balansräkning. Styrelsen föreslår sålunda, att 
medlemmarna  hänvisas till hemsidan för att inhämta erforderliga underlag. Ytterligare 
information kan erhållas av styrelsens ordförande, Staffan Påhlsson. Kan styrelsens förslag 
godkännas:

 Ja Nej

24. Mötet avslutas.


